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Z A P I S N I K 
 

1. redne seje Nadzornega odbora Občine Cerkno, 
ki je potekala dne 27.2.2019 ob 17. uri v prostorih Občine Cerkno 

 
 

Prisotni: Marta Deisinger, mag. Milan Božič, Karmen Kenda, Vlasta Primožič, Dejan Flander 
Ostali prisotni: župan Gašper Uršič, Katja Lapanja  
 
 
Na 1. redni seji NO je bil predlagan naslednji dnevni red: 
 

1.) Ugotovitev sklepčnosti. 
2.) Volitve predsednika NO.  

      3.)  Pobude in vprašanja.  
 
 

Ad 1.) Ugotovitev sklepčnosti  

 
V skladu s 26. členom Poslovnika o delu Nadzornega odbora Občine Cerkno je župan 
ugotovil sklepčnost. 
 

Ad. 2) Volitve predsednika NO 

 
V skladu z 8. členom Poslovnika o delu Nadzornega odbora Občine Cerkno je Marta 
Deisinger za predsednika NO predlagala Milana Božiča.  
 
NO je soglasno sprejel naslednji sklep:  
Za predsednika NO se potrdi mag. Milan Božič.  
                                                              

Ad. 3) Pobude in vprašanja. 

 
Milan Božič novoizvoljeni predsednik NO, je prevzel besedo ter predlagal, da jim Karmen 
Kenda, kot prejšnja predsednica NO, posreduje pisna poročila, kaj se je v preteklem 
mandatu pregledovalo, za katere stvari so bila narejena končna poročila ter kaj je ostalo še 
odprto. Predlagal je, da se čimprej dogovorijo za naslednjo sejo ter naredijo plan dela. 
Vlasta Primožič je dejala, da Poslovnik NO ni usklajen ter je to potrebno preveriti. 
Marta Deisinger je predlagala, da strokovne službe poslovnik pregledajo in ga ustrezno 
uskladijo. 
Milan Božič je predlagal, da se v zvezi s strokovno podporo nadzornemu odboru imenuje 
mag. Martin Raspet, ki po potrebi ustrezno razdeli naloge.  
Karmen Kenda je v nadaljevanju na kratko predstavila minulo delo nadzornega odbora ter 
izpostavila zadeve, ki so ostale odprte in sicer postavka »Gozdarska pot« ter »Sanacija 
mostu pri ZD Cerkno«. 
Milan Božič je predlagal, da župan preveri izračun cene vrtca.  
Župan Gašper Uršič je dejal, da bo arhitekturni biro v naslednjih dneh pregledal 
dokumentacijo, kjer se bo preverilo postopke in faze vseh trenutnih projektov na občini. 
Pojasnil je investicijo nakupa stare ETE za namene zdravstvene postaje ter investicijo 
starega gasilnega doma v Cerknem.  
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Za konec je poudaril, da smatra nadzorni odbor kot zelo resen organ, ki ga občina potrebuje, 
predvsem v smislu, da svetuje in opozarja na morebitne ugotovljene nepravilnosti.  
Milan Božič je predlagal, da se vsem članom po elektronski pošti pošlje zaključni račun ter 
se na naslednjo sejo povabi tudi ga. Mojco Sedej. Na podlagi tega bodo postavili izhodišča in 
plane za naprej. 
 
Sklep: 
Člani NO so soglasno sprejeli sklep, da strokovne službe pregledajo Poslovnik o delu 
Nadzornega odbora Občine Cerkno ter ga ustrezno uskladijo. 
 
 
Seja se je zaključila ob 18.15 uri.      
 
 

Zapisala: 
Katja Lapanja 

Predsednik NO: 
mag. Milan Božič 

  


